

Win a trip with Finance and Card Campaign - July 2024 Terms & Conditions	شروط وأحكام حملة الفوز بباقة سفر مع التمويل الشخصي وبطاقة الائتمان - يوليو 2024
<ol style="list-style-type: none"> Eligibility: This campaign is open to customers who apply for new personal finance or top up their existing personal finance, subject to obtaining a New Visa Credit Card or is an existing Visa Credit Card Holder. The Promotion Campaign does not apply to Corporate and Prepaid Cards. Campaign Duration: From 1st July 2024 to 31st July 2024. Applications received outside of this period will not be eligible. Eligible customers will be automatically enrolled into the draw upon successful booking of their finance applications or upon topping up on their existing personal finances within the campaign period. Prizes: Five winners will get a travel package for 2 people. Travel Package to Istanbul or Bangkok for 2 adults, and it is including: <ul style="list-style-type: none"> 5 or 4-star accommodation hotel Daily breakfast included in the hotel. Return flight ticket from Bahrain. Winners will be selected through an electronic raffle conducted by BisB following the end of the campaign period. The draw will be supervised by representatives from the Ministry of Industry and Commerce and BisB's Internal Control Department. 	<ol style="list-style-type: none"> الأهلية: تتاح هذه الحملة لمن يتقدم بطلب الحصول على تمويل شخصي جديد أو زيادة تمويله الشخصي الحالي على أن يكون للمتقدم بطاقة ائتمان حالية أو جديدة من شركة فيزا تم إصدارها خلال الحملة. لا تطبق هذه الحملة الترويجية على بطاقات الشركات والبطاقات مسيرة الدفع. مدة الحملة: من 1 يوليو 2024 حتى 31 يوليو 2024. لن تكون الطلبات المستلمة خارج هذه الفترة مؤهلة. يدخل العملاء المؤهلين تلقائياً في السحب عند تنفيذ الطلب التمويل أو زيادة التمويل الشخصي ضمن فترة الحملة. الجوائز: يحصل خمسة فائزين على باقات للسفر لشخصين. باقة السفر لشخصين بالغين إلى بانكوك أو إسطنبول وتحتوي على: <ul style="list-style-type: none"> إقامة في فندق من فئة 5 أو 4 نجوم. وجبة الإفطار اليومية المدرجة في الفندق. تنكرة طيران رحلة ذهاب وعودة من مملكة البحرين. سيتم اختيار الفائزين من خلال سحب إلكتروني يجريه البنك بعد نهاية فترة الحملة، وذلك تحت إشراف ممثلي وزارة الصناعة والتجارة وإدارة الرقابة الداخلية للبنك.



+973 17 515 151



+973 17 535 808

8. The Bank reserves the absolute right to change the terms and conditions and also change the value of prizes at any time after Ministry of Industry and Commerce approval provided that the customers are notified of such change in the same campaign advertisements.
9. The Bank may use the names and personal photographs of the winners in all present and future promotional and marketing related to this product whether in Bahrain or overseas through various multimedia.
10. All employees of Bahrain Islamic Bank shall be excluded from participation.
11. In case of conflict between the laws of the Kingdom of Bahrain and the customer's right to own the prize, the Bank shall (in its absolute discretion) provide the prize's value to the winning customer after informing the Ministry of Industry and Commerce.
12. The raffle will be conducted to select the winners on 11th August 2024.
13. These Terms and Conditions are made in both Arabic and English languages; the Arabic text shall prevail in case of any discrepancy in the English text.

8. يحتفظ البنك بالحق المطلق في تغيير الشروط والأحكام، وتغيير قيمة الجوائز والمواعيد في أي وقت بعد الحصول على موافقة وزارة الصناعة والتجارة، وذلك بشرط إخطار العملاء بهذا التغيير بنفس الطريقة التي تم بها الإعلان عن الحملة.

9. يحق للبنك استعمال أسماء الفائزين ومقاطع الفيديو والصور الفوتوغرافية الشخصية المتعلقة بهم في جميع الحملات الترويجية والتسويقية الحالية والمستقبلية المرتبطة بهذا المنتج، سواءً في داخل البحرين أو خارجها من خلال الوسائل الإعلامية المتعددة.

10. يستثنى من المشاركة جميع موظفي بنك البحرين الإسلامي.

11. في حالة تعارض قوانين وأحكام مملكة البحرين مع حقوق الزيون في تملك أي جائزة مقدمة من البنك؛ سيقوم البنك بتقديم قيمة الجائزة (حسب تقديره المطلق) إلى الزيون الفائز، وذلك بعد إعلام وزارة الصناعة والتجارة.

12. سيتم إجراء السحب لإختيار الفائزين في تاريخ 11 أغسطس 2024.

13. أعدت هذه الشروط والأحكام باللغتين العربية والإنجليزية، ويرجح النص العربي على النص الإنجليزي في حالة وجود أي تعارض بينهما.



+973 17 515 151



+973 17 535 808